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De Heer Minister-President , 
Voorzitter van de Raad van Mini s t ers, 
Plein 1813, no. 4, 
's-G R A VEN H A G E. 

's-Gravenhage, 14 maart 1967. 

Hierbij doe ik U ter kennisneming toekomen een kort 
verslag van de bespreking op 13 maart j.l. over de nota 
betreffende "Enkele vraagstukken in verband met het vrije 
verkeer van landbouwprodukten in de EEG". 

Afschrift dezes zend ik rechtstreeks aan de leden van 
de Raad van Ministers. 

DE MINISTER VAN LANDBOUW EN VISSERIJ, 
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Bespreking dd . 1 3 maart 1967 ondder ~ e,i ldinlg van detMk~~ister
Presi dent over de nota be t r effen e Ence e vraag s u~en i n 
verband met het vrij e verkeer van landbuuwprudillcten in d ~ 
EEG" • 
Verder aanwe ziga Mi nister Bakker 9 Minister Veldk amp ( gedeel
te l i jk) staa tssecretari s ~e Block 9 ir. Franke. 

Minister Bakker informeert of bij de discussie in de EEG 
over de prij zen in de toekomst ook andere fa?~oren dan de 
kwestie van het inkomen van de boer 9 zoals blJ voorbeeld de 
on twikkeling van het handel sverkeer 9 de financi'êl e consequenti es 
enz. in discussie komen. 

De heer Franke bevestig t dat dit de bedoeling iS 9 dat mede 
daarom alle prijzen zo veel mogelijk jaarlijks op één moment 
moeten worden vastgesteld 9 en wel zoals in het verleden afge
sproken 9 tezamen met een algemeen jaarlijks overzicht. De ge
bruikte formulering 9 "prijzen die politiek belangrijk zijn en 
waarvan de hoogte van het inkomen van de producent afhangt" 9 is 
slechts om aan te geven dat het over belangrijke produkten gaat. 

Minister Bakker kan zich met dit standpunt verenigen. 

rUnister Bakker merkt op dat in geval de wereldmarktprijzen 
lager liggen dan het EEG-prijsniveau9 dit prijsverschil veelal 
door een heffing wordt afg eroomd. Hij stelt zich de vraag9 of in 
gevallen dat het prijspeil op de wereldmarkt hoger ligt 1 niet tot 
een subsidie moet worden overgegaan. Ook het Consumenten Contact 
Orgaan heeft aandacht voor dit vraagstuk gevraagd. 

]e heer Franke deelt mede dat een dergelijke subsidie niet 
is uitgesloten. Voor suiker heeft de Commissie dit reeds als 
een automatisme in haar voorstellen opgenomen en is hierover een 
~eslissing gevallen. Het lijkt hem echter niet wenselijk een 
dergelijk systeem voor andere produkten automatisch door te voeren. 
Voor sommige produkten 9 waarvoor binnen de EEG geen minimumprijzen 
bestaan 9 zoals b.v. varkens en eieren 9 zou dit het risico met zich 
meebrengen dat de landbouw een bodem in de markt gaat vragen. 
Voor andere produkten 9 zoals b.v. granen 9 waarvoor het overigens 
praktisch vrijwel ui tgesloten is dat het wer.eld-marktprijspeil 
hoger wordt dan het EEG-prijspei1 9 zou een a utomatisch systeem 
tot invoersubsidie s tot onoverzi enbare financi~le consequenties 
kunnen leiden. 

De Minister-President s telt dat ook hij zodanig hoge graan
pri j zen op de wereldmarkt weinig waarsch;ijn]jljk aoht 9 zulks in 
teg enstelling tot een produkt al s sui k er waarbij zeer grote prijs
s chommeling en op de wer eldmark t voorkomen. 

Nadat vastge s teld i s dat he t niet~invoeren van een automatisch 
systeem van subsidi es nog niet betekent dat in bepaalde gevallen 
niet tot het verlenen van invoersubsidi e s kan worden besloten, 
verenigt men zi ch met de g ed achte dat in een algemene clausule 
de mo gelijkheid wordt geschap en maatreg elen te nemen tegen ver-:-_. 
s toring van de voorziening of tegen een te hoog oplopen van het 
binnenlandsepr i jspeil door een te hoog wereldmarktprijspeil. 

Naar aanleiding hiervan wordt door Minister Bakker nog 
aandacht gevraagd voor het gevaar dat men uitvoersubsidies hand
haaft of niet aanpast 9 indien b.v. voor varkens het binnenlandse 
prijspeil t e hoog oploopt. 
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De heer Franke antwoordt dat het ook geen Nederlands 
agrarisch bel ang is indien het prijspe~l i~ de ' EEG te hoog 
oploopt 9 omdat dit gevaarlijke produktlestlmulerende tendenzen 
kan geven. 

Minister Bakker vraagt niettemin om tijdens de onderhande_ 
lingen te Brussel het belang van een redelijk prijspeil voor de 
consument op gepaste ogenblikken naarvürerrte' brengen. 

Nadat zulks is toegezegd wordt de bespreking gesloten. 
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